
ÒHem posat les bases per al futurÓ

Masdemont , i S叩nchez-Camacho durant la

campanya Foto: R. E.

El PP, amb el 4,4 % dels vots, no ha aconseguit entrar al consistori.

Ser� el primer cop que durant dos mandats seguits aquest par tit no

estar� representant a l'Ajuntament de Banyoles.

Estan molt decebuts?Hem de tenir en compte que hem augmentat

el nombre de vots Ðdel 3 % al 4,4 %Ð i que hi ha hagut menys

par ticipaci�. I, de fet, en relaci� amb el 2007, nosaltres som els

�nics que hem pujat en nombre de vots. No haver entrat no ens

satisf�, �s clar.  De totes maneres, vost�s comptaven entrar.S�, hi

conf i�vem. I les porres que circulaven aix� ho indicaven.

Els ciutadans ens han dit que creuen m�s en altres grups que no

pas en nosaltres. Crec que Banyoles �s convergent i independentista, i contra aix� �s molt dif�cil de lluitar. Obrir

por tes �s molt dif�cil.I ara, qu�?Doncs seguir treballant per Banyoles. La intenci� �s estructurar b� el par tit a la

ciutat i a la comarca, pensant en d'aqu� a quatre anys.Aquestes eleccions hauran servit per assentar el par tit al

Pla de l'Estany?S�. Estem contents perqu� el PP a Banyoles estava desestructurat i crec que hem posat les

bases per obrir por tes. La gent ha comen�at a conf iar en nosaltres, ja no ens veu com una cosa rara.Per� hem

de treballar m�s, hem de ser m�s coneguts i fer m�s coses.Hem de donar per descomptat que vost� seguir� al

front del projecte?En principi s�. La direcci� gironina est� molt interessada en qu� el par tit tiri endavant a la

comarca i jo estic disposat a estar al capdavant.
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